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Voorzitter, 

 

U hoort het vaker van de VVD Brabant, maar ik ga het nogmaals herhalen: De economie in 

Brabant staat er goed voor. De basis is op orde, Nu is het zaak dit vast te houden en door te 

pakken. Uitdagingen zitten hem met name op de arbeidsmarkt. Hoe zorgen we ervoor dat 

we onze vacatures ingevuld krijgen en dat de onderwijs aansluit op de arbeidsmarkt (op elk 

niveau). We zullen moeten blijven investeren in innovatie want daar ligt de sleutel om de 

uitdaging op de arbeidsmarkt aan te gaan. Daarnaast is het belangrijk om te blijven 

investeren in ons vestigingsklimaat. Brabant moet aantrekkelijk blijven om je als bedrijf te 

vestigen en dit betekent ook dat we een zware agenda hebben op het bouwen van 

woningen om ervoor te zorgen dat mensen zich ook kunnen vestigen in Brabant. Op dit 

laatste kom ik verderop nog terug.  

 

Desalniettemin is het niet alleen maar een goed nieuws show, want er komen nog genoeg 

uitdagingen op ons af en met een teruglopende begroting dienen we scherpe keuzes voor de 

toekomst te maken. Want, zoals u weet, de VVD staat voor degelijke en gezonde 

overheidsfinanciën, ook in Brabant. 

 

Voorzitter, Ik ga van de gelegenheid gebruik maken om nog één laatste keer terug te kijken 

en te kijken of ik gedeputeerde staten kan verleiden om wat toekomstperspectieven te 

schetsen.  

 

Veiligheid 

Allereerst op het gebied van veiligheid. De VVD is trots dat er nu een gedeputeerde 

veiligheid zit om de problemen op dit gebied keihard te kunnen aanpakken. Aanpakken 

moet over de gehele keten en mede daarom zijn wij blij dat de motie over een extra 

beveiligde rechtbank, die het weliswaar niet haalde, toch zijn uitvoering heeft gekregen met 

de opening van het nieuwe gerechtsgebouw in Breda vorig jaar. Zo zijn we niet afhankelijk 

van de Randstad om onze topcriminelen te kunnen veroordelen.  

Een andere serieuze kwestie is die van het mishandelen van onze boswachters. Dit probleem 

dreigt steeds hardnekkiger te worden en daarom wil de VVD van de gedeputeerde weten 

welke maatregelen hij van plan is te nemen om hier preventief te kunnen handelen. Er is 
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door de VVD destijds een motie ingediend om onze BOA’s beter te bewapenen, zodat de 

mensen die hard werken om onze natuur mooi te houden, ook beschermd worden. Wij 

hopen dat de gedeputeerde snel met een voorstel komt om dit te regelen.  

De VVD heeft ook een motie ingediend voor een onlinecampagne ten behoeve van de 

maatschappelijke weerbaarheid. Graag hoor ik van de gedeputeerde wat de status hiervan is 

en of hij van plan is om dit in 2020 voort te zetten. 

 

Energie 

Vervolgens energie. De gedeputeerde gaf aan dat zij in september met het onderzoek naar 

alternatieve energiebronnen zoals thorium zou komen. U begrijpt, de VVD kijkt reikhalzend 

uit naar dit onderzoek, vandaar dat ik graag hoor van de gedeputeerde wanneer zij verwacht 

dit te kunnen presenteren. Natuurlijk zouden wij ook graag een tipje van de sluier opgelicht 

zien door de gedeputeerde.  

Een andere uitdaging van de komende tijd op dit gebied zijn de RESsen. De VVD vindt het 

belangrijk dat de participatie van inwoners in deze RESsen gewaarborgd wordt. Hoe gaat GS 

hiervoor zorgdragen? Is het mogelijk om via dorpsraden of andere gremia in te spreken bij 

de RESsen?  

 

Afval 

Naast dat de VVD blij is dat er opvolging gegeven wordt aan de ingediende motie over 

branden bij afvalverwerkers, is in het bestuursakkoord opgenomen dat er een plan komt om 

nascheiding te promoten om zo huisvuilrecycling goedkoper te maken voor onze inwoners. 

De VVD ziet graag dat er snel begonnen wordt met deze verkenning, zodat onze inwoners 

snel van onnodige lasten af zijn. Graag horen we van de gedeputeerde wanneer zij van plan 

is om hiermee te beginnen.  

  

 

Ruimte 

Bouwen, bouwen, bouwen, zo is het motto. Toch wil de VVD niet alleen bouwen, maar ook 

kijken hoe we bestaande bebouwing efficiënter kunnen gebruiken, bijvoorbeeld door 

woningen te splitsen. Er is enkele tijd geleden een motie ingediend door ons over een 

onderzoek naar nieuwe woonvormen. Op basis daarvan is een kennisatelier georganiseerd 
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waarbij vanuit verschillende hoeken kennis is opgehaald. Graag horen wij van de 

gedeputeerde wat de status is van de uitvoering van deze motie, er is namelijk een grote 

behoefte aan dit soort initiatieven. Ook is de VVD benieuwd naar hoe het staat met de 

aanpak rondom leegstand, een half jaar gelden hebben we hier een update over gehad, wat 

is er in de tussentijd gebeurd? Graag een reactie.  

 

Tot zover voorzitter, Wij zien uit naar de beantwoording van GS. 

 
 
 


